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Verslag 
(vergadering via videoconf.) 
 
Aanwezig: Mieke Seminck, Gery Follens, Erik Chevrolet, Georges Struys, Patrick Van Waes, Jos 
Jacobs, Tony Willaert, Patrick Van Caelenberghe, Geert Verdoodt, Rutger Smith, Michael Smits, 
Ludwig Peetroons, Josefien Van Peteghem 
Verontschuldigd: Johan Permentier 
Afwezig: / 
 

1 GOEDKEURING VERSLAG VORIGE VERG. 

Verslag van 25 januari 2021 wordt goedgekeurd. 
 

2 VERWELKOMING NIEUWE LEDEN 

Voorzitter Gery Follens verwelkomt de toekomstige nieuwe leden – voorzitters van de 
Beleidscommissies. Zij zijn als waarnemer uitgenodigd. 
 

3 AFSLUITING BOEKJAAR 2020 

Globale resultatenrekening: verlies van €152.000. 
In de loop van het jaar werd gehoopt het verlies te kunnen beperken mits behoud van bepaalde 
subsidies maar helaas is dit alsnog uitgedraaid in een verlies. 
 
In detail, analytisch: voornamelijk de “corona”-korting voor leden speelt hier een grote rol in. 
Ook de regularisaties die de vorige jaren positief waren, zijn weggevallen. 
 
Qua balans, kan er gelukkig beroep gedaan worden op een mooie spaarpot van het overgedragen 
resultaat. 
 
Tony en Erik merken op om enkele vorderingen die er al jaren onveranderd in staan, naar volgend 
jaar toe te vereffenen. Michael zal hiermee rekening houden. 
 
Erik Chevrolet heeft de liquiditeit en solvabiliteit alvast even bekeken en ondanks Corona blijven we 
toch nog financieel gezond. 
 
Wat de subsidiering naar de clubs toe betreft: Geert Verdoodt laat weten dat deze op een zeer goed 
moment bij de clubs is toegekomen. Mentaal kwam dit heel gelegen en was zeer waardevol. 
 

4 DATA KBAB-VERGADERINGEN (22/3 – 28/6 (+AV) – 25/10 – 20/12) 

Voorlopig liggen er 4 data vast. Indien nodig, komen er nog extra bij. 
Men heeft geprobeerd om deze te plannen op vergaderdata van de RVB van de Vlaamse Atletiekliga. 
De eerste datum van de KBAB wordt alvast aangepast naar 29/3 om vooraf de VAL-afgevaardigden te 
kunnen kiezen/aanduiden op de VAL-RVB van 22/3. 
 
Gery stelt 29/3 voor aan Thomas. 
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5 STATUS CORONA 

 Er is een zéér hectische periode achter de rug om inspanningen te leveren om iets te kunnen 
aanbieden aan onze elite-atleten, voor de andere atleten was er op Vlaams niveau niets 
mogelijk. 

 Alsnog een sportief succesvol BK Indoor geweest met een BR en 5 EK-limieten. 
 Vandaag was er selectiecommissie voor het EK Indoor. 
 Men is op KBAB-niveau overeengekomen om géén kampioenschappen meer in te richten in de 

maand maart.  
 

6 TOPSPORT 

6.1 Rvb-afgevaardigde in topsportcommissie 

Oproep naar kandidaten om in de topsportcommissie te zetelen.  
De functies zullen verdeeld worden na de AV in maart. 
 

6.2 Relatie SV/Kabinet update 

De plooien, ontstaan na de onderhandelingen ivm. de IFAM, zijn ondertussen glad gestreken. 
 

7 GEDRAGSCODE (MAIL IN BIJLAGE) 

Een lid van de Adviescommissie Trainers heeft problemen met het ondertekenen van onze 
gedragscode. 
 
Deze gedragscode werd ooit opgesteld voor alle mandatarissen van de federatie.  
Het niet tekenen zou kunnen impliceren dat hij een blijk van wantrouwen naar de federatie toe 
heeft.  
Al kan dit op verschillende manieren geïnterpreteerd worden. 
 
Het is alleszins de bedoeling dat elk nieuw lid hiervan in kennis gesteld wordt en geacht wordt dit te 
ondertekenen. 
Gery bezorgt een antwoord aan betrokkene. 

8 PCJ VLAAMS BRABANT 

Patrick Van Waes heeft getracht zoveel mogelijk mensen te contacteren. 
Hij heeft Marc Vercruysse overtuigd om voorzitter te zijn/worden. 
 
Er is inmiddels een nieuw voorstel met een aanpassing binnengekomen:  
voorzitterschap zou doorschuiven naar de huidige secretaris: Leopold Geskens 
Marc zou dan de functie als secretaris innemen en Liliane Kemps als penningmeester 
 
De RVB geeft haar goedkeuring. Ludwig bezorgt een antwoord. 
 

9 ORGANISATIE ONLINE AV (VOORSTEL VOLGT) 

Ludwig heeft een voorstel van scenario opgesteld, werd reeds rondgestuurd: 
 
De essentie van een online AV is dat de leden de mogelijkheid moeten hebben om een discussie te 
voeren. Hoe gaan we dit regelen? Sommige federaties doen dit volledig “op papier”. (vraag en 
antwoord via mail). Ludwig zijn voorstel geeft wat meer ruimte om toch discussie te voeren. 
De week voor de AV zullen er 1 of 2 webinars georganiseerd worden waaraan men kan deelnemen na 
inschrijving. Vooral voor HR/Statuten kunnen er gevoeligheden optreden en dan kunnen deze vooraf 
besproken worden. Bestuurdersverkiezingen kunnen bij het begin van de online AV kunnen doorgaan, 
gecontroleerd door een online telbureau. 
Opties: ieder van thuis of iedereen op de VAL-kantoren in de vergaderzaal + personeel verdeeld in de 
bureaus? 
 
De clubs zullen de mogelijkheid krijgen om stemmen te splitsen bij de bestuurdersstemming. 
 
Geert Verdoodt kan zich vinden in de voorafgaande webinars omdat deze manier het dichtst aanleunt 
bij het originele om als clubbestuurder deel te nemen aan de AV. (ondanks dat dit wel 
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arbeidsintensief is om geregeld te krijgen) De manier via mailverkeer zorgt er soms voor dat zaken 
niet helemaal uitgesproken zijn en een beslissing afgeklopt wordt wegens tijdsgebrek. 
 
Iedereen kan zich vinden in dit scenario.  
 

10 VERHUUR MATERIAAL/ ET -OPERATOREN (MAILS IN BIJLAGE) 

Het nieuwe aangekochte materiaal zal verhuurd worden aan de clubs aan democratische prijzen. 
Er zou aan €5.000 inkomsten per jaar gegenereerd moeten kunnen worden om het materiaal op 5 jaar 
af te schrijven en dan te vernieuwen. Erik Chevrolet heeft berekend aan welke prijzen we dit dus 
kunnen verhuren. 
 
Er is echter ook een 2de scenario waarbij rekening gehouden wordt met kosten voor herstellingen 
gedurende die 5 jaar. Daarbij zou jaarlijks €5790 gegenereerd moeten worden. 
Patrick Van Waes bevestigt dat dit laatste scenario strategisch gezien het beste is om nadien ook 
opnieuw te investeren. Bovendien zijn steeds meer clubs BTW-plichtig en kunnen zij dus de BTW zelf 
ook recupereren. 
 
€210 (Indoor)/€170 (outdoor) (excl. BTW/voor al het materiaal samen) is het uiteindelijke voorstel en 
wordt unaniem aanvaard. 
 
(Nota: er is een prioriteitenlijst voor de huur van materiaal bij dubbele vraag) 
 
Nood aan operatoren? 
Gery geeft een voorbeeld van de manier van werken in Antwerpen (VETA). Patrick Van Waes zegt dat 
dit als voorbeeld kan dienen voor de andere provincies? Die poule uit Antwerpen kan uitgenodigd 
worden op andere PC-vergaderingen? 
Patrick stelt eerder voor om dit bestaande format – dat goed werkt – uit te breiden in plaats van te 
willen kopiëren.  
Iedereen staat hier alvast achter. 
 

11 FEEDBACK BELEIDSCOMMISSIES 

11.1 Competitie 

28/1: standpunt winterseizoen werd besproken 
Voorinschrijvingen zomerseizoen: verplicht voor alle meetings 
Organisaties BVV die nog geen organisator hadden, werden toegewezen. 
Nieuwe voorzitter: Patrick Van Caelenberghe 
Varia-vraag: clubs vragen de mogelijkheid om tijdens de zomer de inschrijvingsgelden aan te kunnen 
passen afhankelijk van de op dat moment van kracht zijnde maatregelen. 
 

11.2 Recreatie 

Beslissingen omtrent begroting/budget 2020 werd gecommuniceerd aan de commissie. De commissie 
begrijpt bepaalde beslissingen die de RVB heeft moeten nemen en gaat er positief mee aan de slag 
voor de komende beleidsperiode.  
Project Run to Connect werd besproken. 
 
 

11.3 Jeugd 

/ 
 

12 KOMENDE VERGADERDATA RVB 

 22 maart 2021 
 26 april 2021 

 

13 VARIA 

 Patrick Van Waes informeert of de federaties betrokken werden bij de selectielijsten van het 
BK Veldlopen. Gery bevestigt dit en verklaart van waar de selecties komen. (Brusselse regels 



 

R
A

A
D

 V
A

N
 B

ES
T

U
U

R
 –

 2
2
 F

EB
U

A
R

I 
2
0
2
1
 –

 1
9
u
0
0
 

verschillend van Vlaamse) 
Er is een duidelijke en redelijke uitleg hiervoor, maar Patrick vraagt of er bij publicatie van 
deze lijst ook geen uitleg had gepubliceerd kunnen worden. Dit kan in de toekomst zeker 
overwogen worden, zeker omdat we dan niet achteraf in de verdediging moeten. 

 Status ambassadeurs van de atletiek: Overeenkomst loopt ten einde. Wat hiermee te doen? 
Patrick VW: geeft eerder de voorkeur aan jonge atleten uit Be-Gold  
Mieke kan volgen dat dit jonge atleten moeten zijn, maar naambekendheid telt voor haar 
toch ook mee als ‘ambassadeurs’. 
Daarnaast heeft Ben (collega) ook wat opzoekwerk gedaan omtrent volgers op sociale media 
(wat ook niet onbelangrijk is in deze…). Ook heeft hij een voorstel van overeenkomst 
opgesteld wat deze ‘taak’ inhoudt. Het is hierbij ook de bedoeling dat Ben de posts stuurt 
qua content/timing. 
 
Patrick blijft voor de keuze voor jeugd in plaats van keuze voor gevestigde waarde. 
Gery zegt toch dat maturiteit hier ook een belangrijke rol speelt… Het zal een 
evenwichtsoefening moeten zijn tussen leeftijd/prestaties/maturiteit/… 
Mieke: er zou als ambassadeur toch een zekere gedragenheid moeten zijn qua volgers om de 
boodschap duidelijk over te brengen. 
Geert Verdoodt vraagt of er niet zowel kan ingezet worden op een ‘gekendere’ atleet en een 
jong talent? 
Gery vraagt of dit niet iets zou kunnen zijn dat de Atletencommissie kan bespreken? 
 
Er wordt geconcludeerd dat de bestaande samenwerking niet wordt verlengd. Daarvan kunnen 
we zeker vaststellen dat dit niet voldoende gevaloriseerd werd… 
Uit de lijst van Ben, kan tegen volgende vergadering een keuze gemaakt worden. 
Ben pastte ook de “takenlijst” aan, er is in de voorbije periode te weinig uit de 
overeenkomsten gehaald. 

 Ter info: Woe wordt de selectie voor het EK Indoor bekendgemaakt. 
 
 
 
BELANGENCONFLICT REGISTER 
Wanneer / Waar Wie Waarom Actie 
 
 
 

   

 


